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Schriftelijk vraag aan het College van B&W zoals bedoeld in artikel 43 

07-10-2022 

Onderwerp: regelstation Liander Sint Maarten 

Ruim een jaar geleden is door Liander medewerking gevraagd aan het college voor het plaatsen van een 
nieuw regelstation in de omgeving van Sint Maarten. 

In onderling overleg is gekozen voor een locatie aan de Sint Maartensweg en is overgegaan tot aankoop 
grond en het in gang zetten van de wijzigingsprocedure voor het bestemmingsplan. De raad, 
belangenorganisaties, omwonenden en dorpsraden zijn hierbij niet betrokken. Op 12 september jl is er een 
informatieavond georganiseerd door Liander in Sint Maartensbrug. 

Het college is voornemens om 25 oktober een besluit vast te stellen in B&W, dit op 29 november in de 
oordeelsvormende vergadering voor te leggen voor behandeling in de raad op 20 december. 

Gezien de grote impact van het voorgenomen bouwwerk op de omgeving leidt dit bij ons tot de volgende 
vraag: 

- in het rapport van DNS wordt benoemd dat de beoogde locatie aan een zichtlijn ligt, de Sint Maartensweg 
waarbij men van dichtbij zicht zal hebben op het transformatorstation (pag. 5 en 6). In de omgevingsvisie 
van onze gemeente, die wij in 2021 hebben vastgesteld is omschreven dat zicht en ruimte een belangrijke 
waarde zijn: 

Kader 2: Wanneer speel je in op waarden zoals zicht en ruimte? 

Zicht en ruimte hebben te maken met de openheid van het landschap en de mogelijkheid om ver te kijken. Zo’n waarde 
hoeft geen belemmering te zijn voor ontwikkelingen maar zegt wel iets over de manier van ontwikkelen. Stel dat u 
bijvoorbeeld een schuur wilt bouwen bij uw bedrijf in een open omgeving. Let bij uw plan dan op hoe u de schuur 
neerzet. Denk vanuit de wegen en paden waarvandaan mensen het landschap zien. Vaak is een plaatsing loodrecht 
op de weg of het pad beter dan in de lengterichting. En houd ook rekening met het zicht van uw buren. 

Vanuit de gedachte van de zichtlijn vanaf de Westfriese dijk is besloten om het regelstation in de 
lengterichting te plaatsen. Omdat het regelstation nu dichtbij de weg gesitueerd staat, staat het daarmee 
echter nog wel vol in de zichtlijn vanaf de Sint Maartensweg. 

Vraag: Is het college met ons van mening dat vanwege deze situatie een heroverweging over de exacte 
plaats van het regelstation mogelijk zou moeten zijn, waarbij plaatsing bijvoorbeeld verder van de weg af 
een optie zou kunnen zijn? 

Wij zien schriftelijke beantwoording van deze vraag graag binnen de daarvoor gestelde termijn tegemoet. 
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